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Maastricht, 25 oktober 2024 

 
Betreft: Schriftelijke vragen van Senioren Stadspartij Maastricht inzake uitstoot “Zeer Zorgwekkende 
Stoffen”. 

 
Geacht college, 
 
Uit door bedrijven zelf gerapporteerde gegevens met betrekking tot “zeer zorgwekkende  stoffen” die 
dit jaar voor het eerst openbaar zijn, blijkt dat de uitstoot  van één of meer giftige 
(kankerverwekkende) stoffen tussen 2015 en 2022 is gestegen. Dit in tegenstelling tot de verplichting 
sedert 2016 om juist minder ziekmakende stoffen uit te stoten. Uit de “emissieregistratie” – cijfers die 
bedrijven zelf hebben gerapporteerd - blijkt dat in Maastricht en omgeving bij een aantal bedrijven -
sprake is van een hogere uitstoot van een of meerdere stoffen. 
 
In de publicatie van  “Duurzaam-ondernemen.nl”  wordt o.a. de uitstoot toename van kwik uitstoot 
met liefst 174 procent bij Mosa Maastricht vernoemd. 
 
Aangezien wij van mening zijn dat de bewoners van Maastricht recht hebben op schone lucht c.q. 
pleiten voor het effectief verbeteren van de luchtkwaliteit is dit aanleiding voor het stellen van 
onderstaande vragen; 
 

1. Is de gemeente in kennis gesteld over de uitkomst van de door de bedrijven zelf openbaar 
gerapporteerde gegevens en welke bedrijven in Maastricht hebben meegewerkt aan de 
emissieregistratie ? 
 

2. Bent u bereid op basis van de gegevens vanuit de emissieregistratie met bedrijven in 
Maastricht – in kader van de volksgezondheid – onderzoek te doen waarom niet is voldaan 
aan de “minimalisatieplicht” waarin geregeld dat bedrijven sedert 2016 er alles aan moeten 
doen om de uitstoot te vermijden? 
 

3. Kunt u in het kader van toezicht de positie aangeven van de gemeente mede in relatie van de 
complexe regelgeving, zoals vastgesteld door onderzoeksbureau Berenschot. 
 



 
 

4. Kunt u aangeven indien sprake is van een verhoogde uitstoot van zeer zorgwekkende stoffen 
zoals benzeen, formaldehyde, kwik en lood bij bedrijven in Maastricht dit gevolgen kan 
hebben voor de door gemeente versterkte vergunningen?   

 
In afwachting op uw reactie 
 
John Steijns – fractievoorzitter 
 
 


